109學年度健康促進學校輔導計畫增能活動 HPS Conference

主辦單位:教育部國民及學前教育署 K-12 Education Administration, Ministry of Education

承辦單位:國立臺灣師範大學健康促進與衛生教育學系 Department of Health Promotion and Health Education, National Taiwan Normal University

協辦單位:臺灣健康促進學校協會 Taiwan Health Promoting School Association

支持每個學校成為促進健康生活的基礎 Supporting every school to become a foundation for healthy lives

Speaker: Professor Didier Jourdan

Translator: Professor Mao-Wen Wang

本演講為實證研究之研討 相關防疫措施請遵照中央流行疫情指揮中心公告

Professor Didier Jourdan

「聯合國教科文組織主席計畫:全球健康與教育」和世界衛生組織「教育與健康研究」中心主任

 Chair Holder of the UNESCO Chair "Global Health and Education" and head of the WHO collaborating Centre for "Research in Education and Health"

法國克萊蒙奧弗涅大學教育學院教授

Full Professor, Faculty of Education, Clermont-Auvergne University, France

Didier Jourdan is Full Professor, former Dean of the Faculty of Education and Vice-President of Blaise Pascal University in France. He used to be Director of the Prevention and Health Promotion Division of the French National Public Health Agency. He also used to be President of the "prevention, education and health promotion" commission of the French High Council for Public Health. He is one of European's leading expert in the field.

感謝

教育部國民及學前教育署

K-12 Education Administration, Ministry of Education

衛生福利部國民健康署

Health Promotion Administration, Ministry of Health and Welfare

衛生福利部國民健康署 羅素英 組長

Shu-Ying Lo, Chief of community Health Division, Health Promotion Administration, Ministry of Health and Welfare, Taiwan

各縣市教育局 (處)

Department of Education, City/County Government

臺灣健康促進學校協會

Taiwan Health Promoting School Association

國立臺灣師範大學 郭鐘隆副院長

Professor Jong-Long Guo, Associate Dean, College of Education, National Taiwan Normal University

感謝

國立臺灣師範大學健康促進與衛生教育學系 劉潔心 教授

Professor Chieh-Hsing Liu, Department of Health Promotion and Health Education, National Taiwan Normal University, Taiwan

輔仁大學公共衛生學系及臺灣健康促進學校協會 陳富莉 教授/理事長

Professor Fu-Li Chen, Department of Public Health, Fu Jen Catholic University, Taiwan

臺灣健康促進學校協會 紀雪雲 前理事長

Professor Hsueh-Yun Chi, former chair, Taiwan Health Promoting School Association, Taiwan

教育部體育司 吳仁宇 前司長

Professor Jen-Yee Wu, Former Director-General, Sports Administration, Ministry of Education, Taiwan

衛生福利部國民健康署 王英偉 前署長

Professor Ying-Wei Wang, Former Director-General, Health Promotion Administration, Ministry of Health and Welfare, Taiwan

國立臺灣師範大學健康促進與衛生教育學系 連盈如 教授

Professor Ying-Ju Lien, Department of Health Promotion and Health Education, National Taiwan Normal University, Taiwan

新竹縣竹北市光明國民小學 蔡孟翰 校長

Principal **Meng-Han Tsai**, Guangming Elementary School, Taiwan

Agenda

9:00-9:20 長官致詞

9:00-9:20 Welcome Speech

9:20-10:00支持每個學校成為促進健康生活的基礎

9:20-10:00 Speech topics: Supporting every school to become a foundation for healthy lives

10:00-10:30 專家學者評論

10:00-10:30 Experts' Comments

10:30-12:00 Professor Didier Jourdan回應縣市與學校提問

10:30-12:00 Responding to questions

12:00-活動結束

12:00 **Close**